

香港聯合交易所有限公司
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)
The Stock Exchange of Hong Kong Limited
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項 印花稅署發出之印花通告《交易所參與者 - 股票轉讓印花稅》
Subject: **STAMPING CIRCULAR ISSUED BY STAMP OFFICE - EXCHANGE PARTICIPANT: STAMP DUTY ON TRANSFER OF SHARES**

查詢 參與者一般查詢熱線 (電話：2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk)
Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline (Tel : 2840 3626 E-mail : trd@hkex.com.hk)**

交易所參與者請留意印花稅署於2010年6月30日發出之《參與者：股票轉讓印花稅》印花通告。該通告旨在提醒交易所參與者為客戶進行上市公司股票轉讓交易時計算及繳納印花稅的正確方法。交易所參與者可於 http://www.ird.gov.hk/chi/pdf/so_ext_cir03_2010_c.pdf 下載有關通告。

Exchange Participants (EPs) are requested to note the subject stamping circular “Exchange Participant: Stamp duty on transfer of shares” issued by Stamp Office on 30 June 2010. The circular, available at: http://www.ird.gov.hk/eng/pdf/so_ext_cir03_2010_e.pdf, aims at reminding EPs for the proper calculation and collection of stamp duty before effecting any transfer of listed shares for their clients.

交易科
現貨市場總監
勞偉強 謹啓
David Lo
Vice President - Cash Market
Trading Division

香港交易及結算所有限公司
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited

香港中環港景街一號國際金融中心一期12樓
12/F, One International Finance Centre, 1 Harbour View Street, Central, Hong Kong

電話 Tel: +852 2522 1122 傳真 Fax: +852 2295 3106 網址 Website: www.hkex.com.hk 電郵 E-mail: info@hkex.com.hk